

## 德国的学习机会和奖学金:开启你的学术成功之路



FUNDED BY THE DAAD LEKTOR PROGRAMME

Deutscher Akademischer Austauschdienst  
German Academic Exchange Service

您是否计划在德国学习或进行研究？或者您是否有兴趣了解德国教育部门和资助机会？武汉大学 DAAD 讲师 Gaios Tsutsunashvili 博士诚挚地邀请您参加我们在书店举办的信息活动。本次活动面向德语专业的学生以及已经达到一定最低德语水平的其他专业的学生。



时间：2023 年 4 月 18 日星期二 19:00

地点：视觉书屋，武汉市武昌区中山路 368 号

计划:

介绍在德国学习和研究的机会

七名国际学生在“创意之地”的短片

互动测试，有机会赢得奖品，比如一本关于德国的书

加入我们，解答您的疑问，了解更多令人兴奋的德国留学机会!演讲将以德语进行，最重要的信息的摘要将以英语提供.

二维码注册:



### **Study Opportunities and Scholarships in Germany: Unlocking Your Path to Academic Success**

Are you planning to study or conduct a research stay in Germany? Or are you interested in learning about the German education sector and funding opportunities? Then you are cordially invited to our information event featuring Dr. Gaios Tsutsunashvili, a DAAD lecturer at Wuhan University.

When: Tuesday, April 18, 2023 at 19:00 hours

Where: Vision Bookstore

#### **Program:**

Presentation on study and research opportunities in Germany

Short film featuring seven international students in the "Land of Ideas"

Interactive quiz with a chance to win a prize, such as a book about Germany

Join us to get answers to your questions and learn more about exciting study opportunities in Germany! The presentation will be conducted in German language, with a summary of the most important information provided in English.

You can register for the information session using the QR code provided below:

